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Fractienieuws 

In deze Nieuwsflits belichten we kort een 
paar zaken die deze tijd in de gemeente-
politiek de aandacht vragen en waar we ook 
graag uw mening over horen. Voelt u zich 
betrokken op een onderwerp, reageer via email 
of spreek ons aan. 
 
Rekenkamergedoe 

De raad moet op de buidel passen. Daar 
hebben we sinds kort ook een commissie voor: 
de rekenkamercommissie. Wijze mannen en 
een vrouw die na gaan rekenen of de euro van 
Leusden goed is besteed. Die commissie is 
door de gemeentes Barneveld en Leusden in 
het leven geroepen. Barneveld is een goede 
buur en samen ben je sterker. In oktober heeft 
de rekenkamercommissie zich in het 
gemeentehuis aan de raad voorgesteld. 
En gelijk al is er gedoe. We kregen een 
verzoek van Zeewolde of die gemeente ook 
gebruik mag maken van de rekenkamer-
commissie. ChristenUnie/SGP is daar vóór: het 
draagvlak onder de commissie wordt er sterker 
van. Echter, CDA, VVD en Groen Links voelen 
er niet veel voor. Waarom niet? Ze denken dat 
uitbreiding nog niet aan de orde is en 
Zeewolde minder goed past. In de raad van 
december valt er een definitief besluit. 
 

Treurige laatste begroting raadsperiode 

In november is de begroting voor 2006 weer 
vastgesteld. Het was de vierde en laatste 
begrotingsvergadering van deze raadsperiode. 
Een beetje een treurige vergadering. De 
begroting is immers met een fikse greep uit de 
reserves sluitend gemaakt. Dat zal een aantal 
jaren achter elkaar nodig zijn. Treurig is het 
vooral dat de echte keuzes die nodig zijn om 
de hoeveelheid beleid verminderen, niet 
gemaakt zijn. Niet dat de partijen niet willen. 
Maar er is geen meerderheid te vinden. Dat 
komt door de naderende verkiezingen. Ieder 
houdt zijn kruit maar droog. De kiezers moeten 
het maar gaan zeggen, we maken nu even 
geen keuzes. ChristenUnie/SGP denkt dat dit 
momenteel een onvermijdelijk scenario is.  
 

Herinrichting sportparken 
Verschillende knelpunten op het Burgemeester 
Buiningsportpark vragen om een snelle 
oplossing. Daarbij gaat het onder meer om de 
bespeelcapaciteit van de velden, om 

noodzakelijke renovatie van velden en om 
maatregelen die de verkeersveiligheid op het 
park en in de directe omgeving verbeteren. In 
een verkenning zijn nu drie verschillende 
denkrichtingen opgenomen waarmee de 
genoemde knelpunten kunnen worden 
aangepakt.  
Het college stelt de raad nu voor om in overleg 
met de verenigingen de meest optimale 
oplossing te kiezen. De ChristenUnie/SGP kan 
zich daarin vinden maar het probleem zit hem 
in de financiering. Het college wil € 3 miljoen 
reserveren. Dit bedrag zou beschikbaar 
moeten komen uit de toekomstige verdiensten 
van de realisatie van de Tabaksteeg, het 
Valleipark en de Westflank. De raad wordt 
gevraagd om in verband met de urgentie van 
de problemen en vooruitlopend op deze 
inkomsten, de benodigde financiële middelen 
voor het sportpark nu al te reserveren.  
 
Masterplan Valleipark 

Het college heeft besloten om het Masterplan: 
‘Natuurlijk! Wonen in het Valleipark’ samen 
met de reactienota voor te leggen aan de 
gemeenteraad. In het masterplan staan de 
kaders beschreven voor de ontwikkeling en 
uitwerking van het plan. Daarbij wordt 
rekening gehouden met de ecologische en 
historische waarde van het gebied. Zo wordt 
expliciet aandacht geschonken aan de route 
van de paddentrek, het behoud van de 
Liniedijk, de verkeersafwikkeling en de 
suggestie om de afvalinzameling op een 
andere wijze plaats te laten vinden. De 
verwachting is dat dit plan de instemming 
heeft van de gemeenteraad. Een heikel punt is 
de wie de herontwikkeling mag gaan doen. In 
de pers is daar al veel over geschreven. De 
ChristenUnie/SGP fractie heeft geen bezwaar 
tegen de voorgestelde deal met 
Heilijgers/Heijmans. De gemeente blijft aan zet 
en de voorwaarden liggen open op tafel.   
Door deze deal kan het hockeycomplex op tijd 
worden verplaatst naar ‘De Schammer’ en 
loopt de voortgang van het project geen 
onnodige vertraging op. 
 
Donderdagavond 22 december is de 
raadsvergadering over o.a. de laatste 2 
onderwerpen. Wilt u de discussie meemaken 
dan bent u van harte welkom in het 
gemeentehuis. 


